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1982-ben születtem, tájfutó családban. Önállóan 8 éves korom óta versenyzek, jó 10 évig 

élversenyző is voltam több országos bajnoki győzelemmel, válogatottsággal. 5 különböző 

budapesti egyesületben is versenyeztem, jelenleg a Silvanus SE tagja, ill. egyúttal alelnöke vagyok. 

2002-től dolgozom az MTFSZ-ben különböző területeken (leginkább: válogatott, informatika, 

SPORTident, népszerűsítés, pályázatok). Jelenleg egy saját cégen keresztül főállásban foglalkozom 

sportszervezéssel, amelyből az MTFSZ és más tájfutó szervezetek jelentős részt tesznek ki, de ez 

nem kizárólagos. Elsősorban időmérés terén számos más sportágban (terepfutás, ultrafutás, 

triatlon, sífutás, multisport versenyek) is dolgozom, ill. versenyzőként is aktív vagyok. Szakmám 

és egyetemi tanulmányaim (közgazdász) folytán erős számviteli ismeretekkel is rendelkezem 

(bizonyos tájfutó szervezeteket könyvelek is), amelyre a következő elnökségi ciklusban a 

jelenleginél nagyobb szükség lehet.  

Mindkét elnökjelölttel jó a kapcsolatom. Az új elnökség munkáját elsősorban azokon a 

területeken szeretném előmozdítani, amelyek teljesülését az előző sportágfejlesztési tervről szóló 

beszámolóban nem megfelelőnek értékeltük. Szeretnék további fiatalokat bevonni a szövetség 

munkájába, bizonyos, jelenleg általam ellátott feladatokat át is adnék nekik. Bár az életem 

számottevő részét Budapesten töltöm, az állandó lakcímem Komárom-Esztergomban van, és 

erős a kapcsolatom a vidéki tagszervezetekkel, az új elnökségben kifejezetten szeretném az ő 

érdekeiket is képviselni. 


